
Dz-07.0021.1.2022 

Protokół nr 38/2022 

z XXXVIII sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 25 stycznia 2022 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności. 

Z uwagi na obowiązujący stan epidemii obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym. 

Radni uczestniczący w sesji w trybie stacjonarnym obradowali w siedzibie Rady Dzielnicy 

VII przy ul. Prusa 18 w Krakowie. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00 przewodniczący sprawdził obecność radnych, odczytując imiona i nazwiska 

w kolejności alfabetycznej. Swoją obecność na sesji potwierdzili: Grzegorz Bała, Marek 

Boroń, Szczęsny Filipiak, Marzena Garzeł, Witold Górny, Andrzej Hawranek, Andrzej Maria 

Hawranek, Krzysztof Jakubowski, Tomasz Jakubowski, Paweł Kajfasz, Marcin Kapusta, 

Krzysztof Kwarciak, Julia Mach, Magdalena Mardyła, Jakub Markowski, Grzegorz 

Naprawski, Maciej Tumidajski. Radni: Marek Boroń, Szczęsny Filipiak, Marzena Garzeł 

i Witold Górny byli obecni na sali obrad, pozostali radni uczestniczyli w sesji w trybie 

zdalnym. 

Po stwierdzeniu obecności 17 członków Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób 

stanowi kworum wystarczające do podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący 

otworzył XXXVIII sesję Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że sesja jest utrwalana za pomocą 

urządzenia rejestrującego dźwięk oraz istnieje możliwość jej odtworzenia, a nagranie obrad 

jest udostępniane na stronie internetowej Dzielnicy oraz na wniosek o udostępnienie nagrania 

osobom trzecim. Ponadto poinformował, że publiczne przekazywanie na sesji dowolnych 

informacji o osobach fizycznych niepełniących funkcji publicznych, obecnych bądź 

nieobecnych na sesji lub wypowiadanie się publicznie na ich temat może stanowić naruszenie 

ich prywatności oraz dobrego imienia, a w konsekwencji stanowić naruszenie ochrony ich 

danych osobowych. 

W trakcie procedowania 1. punktu porządku obrad swoją obecność na sesji (w trybie 

zdalnym) zgłosił radny Jerzy Milej. 

Ad. 2. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że wszystkie projekty znajdujące się 

w projekcie porządku obrad wpłynęły w terminie dłuższym niż osiem dni przed sesją. Zapytał 

również, czy ktoś chce uzupełnić porządek obrad. Wobec braku zgłoszeń, przewodniczący 

rozpoczął procedowanie projektów uchwał zgodnie z ustalonym porządkiem. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie wniosku o zmianę zarządcy fragmentu działki nr 183/18 obr. 

K-52 – projektodawca Zarząd (druk nr 374, referuje Szczęsny Filipiak). 



4. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 – projektodawca Zarząd (druk nr 

375, referuje Szczęsny Filipiak). 

5. Projekt uchwały w sprawie propozycji do planu pracy Rady Miasta Krakowa na 2022 rok 

– projektodawca Zarząd (druk nr 376, referuje Szczęsny Filipiak). 

6. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie działań 

zmierzających do opracowania wstępnego kosztorysu inwestycji budowy klubu kultury 

„Bielany” - projektodawca Zarząd (druk nr 377, referuje Szczęsny Filipiak). 

7. Projekt uchwały w sprawie wniosku o podjęcie działań zmierzających do montażu 

ekranów akustycznych w ciągu Obwodnicy Autostradowej A4 na odcinku Węzeł Kraków 

Bielany do DW 780 na wysokości Osiedla Bielany w Krakowie – projektodawca Zarząd 

(druk nr 378, referuje Szczęsny Filipiak). 

8. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie działań 

zmierzających do budowy ronda w rejonie węzła Mirowskiego (przy zjeździe 

z autostrady A4 jadąc w kierunku węzła Kraków – Tyniec) – projektodawca Zarząd 

(druk nr 379, referuje Szczęsny Filipiak). 

9. Projekt uchwały w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji 

Infrastruktury Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca Komisja Infrastruktury 

RD VII (druk nr 380, referuje Tomasz Jakubowski). 

10. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad 3. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o zmianę zarządcy fragmentu działki nr 183/18 obr. K-52 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku o zmianę zarządcy fragmentu działki nr 183/18 obr. K-52 
została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – 

za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, 

Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz 

Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia 

Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz 

Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr 

XXXVIII/365/2022). 

W trakcie procedowania 3. punktu porządku obrad swoją obecności na sesji (w trybie 

zdalnym) zgłosił radny Marek Sikora. 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. Zgłosił on również poprawkę do projektu uchwały, o treści: 

1/ Do projektu uchwały dopisuje się nowy § 2, w brzmieniu: 

Przeznacza się środki w wysokości 4 600 zł z rezerwy utworzonej Uchwałą nr 

XXXII/323/2021 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 13 lipca 2021 r. (z późn. zm.) na  

istniejące zadanie, zgodnie z tabelą poniżej: 

 

 



K) KOMUNIKACJA Z MIESZKAŃCAMI DZIELNICY Kwota w zł Jednostka 

realizująca 

Druk gazetki lokalnej 4 600 BD 

 

2/ Dotychczasowy § 2 staje się § 3. 

W dyskusji udział wzięli: Marcin Kapusta, Szczęsny Filipiak, Paweł Kowalski. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszoną poprawkę. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka została przyjęta stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, 

Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, 

Andrzej Maria Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł 

Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Krzysztof Kwarciak – wstrzymuje 

się, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, 

Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (radni 

głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, 

Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – 

za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta 

– za, Paweł Kowalski – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – 

za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, 

Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr XXXVIII/366/2022). 

W trakcie procedowania 4. punktu porządku obrad swoją obecności na sesji (w trybie 

zdalnym) zgłosił radny Paweł Kowalski. 

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie propozycji do planu pracy Rady Miasta Krakowa na 2022 rok 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Andrzej Maria Hawranek, 

Julia Mach, Witold Górny. 

Uchwała w sprawie propozycji do planu pracy Rady Miasta Krakowa na 2022 rok została 

podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, 

Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej 

Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz 

Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Krzysztof 

Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej 

– za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr 

XXXVIII/367/2022). 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie działań 

zmierzających do opracowania wstępnego kosztorysu inwestycji budowy klubu kultury 

„Bielany” zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie działań 

zmierzających do opracowania wstępnego kosztorysu inwestycji budowy klubu kultury 

„Bielany” została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali następująco: 

Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold 



Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – 

za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, 

Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, 

Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) 

(Uchwała nr XXXVIII/368/2022). 

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o podjęcie działań zmierzających do montażu ekranów 

akustycznych w ciągu Obwodnicy Autostradowej A4 na odcinku Węzeł Kraków Bielany do 

DW 780 na wysokości Osiedla Bielany w Krakowie zreferował w imieniu projektodawcy 

Tomasz Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku o podjęcie działań zmierzających do montażu ekranów 

akustycznych w ciągu Obwodnicy Autostradowej A4 na odcinku Węzeł Kraków Bielany 

do DW 780 na wysokości Osiedla Bielany w Krakowie została podjęta stosunkiem głosów: 

19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, 

Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej 

Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz 

Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Krzysztof 

Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej 

– za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – wstrzymuje się) 

(Uchwała nr XXXVIII/369/2022). 

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie działań 

zmierzających do budowy ronda w rejonie węzła Mirowskiego (przy zjeździe z autostrady A4 

jadąc w kierunku węzła Kraków – Tyniec) zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Tomasz Jakubowski i Witold Górny, który zgłosił poprawkę do 

projektu uchwały, w brzmieniu: 

W treści uchwały (zarówno w tytule, treści właściwej, jak i w uzasadnieniu) sformułowanie 

„Węzeł Mirowski” zastępuje się sformułowaniem „Węzeł Kraków – Bielany” 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji Szczęsny Filipiak poddał pod głosowanie 

poprawkę Witolda Górnego. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 19 głosami za (radni głosowali następująco: 

Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold 

Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – 

za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Krzysztof Kwarciak – za, 

Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz 

Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski - za). 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie działań 

zmierzających do budowy ronda w rejonie węzła Kraków – Bielany (przy zjeździe 

z autostrady A4 jadąc w kierunku węzła Kraków – Tyniec) została podjęta jednomyślnie – 

20 głosami za (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny 

Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej 

Maria Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – 

za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, 



Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, 

Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr XXXVIII/370/2022). 

Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował w imieniu projektodawcy Tomasz Jakubowski. 

W dyskusji głos zabrali Szczęsny Filipiak i Grzegorz Bała. 

Uchwała w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – wstrzymuje się, Marek 

Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej 

Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz 

Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Krzysztof 

Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej 

– za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr 

XXXVIII/371/2022). 

Ad 10. 

Szczęsny Filipiak: 

 przedstawił informację na temat wysokości diet członków Zarządów i Rad Dzielnic, 

wynikającej z uchwały Rady Miasta Krakowa, która weszła w życie od 1 stycznia 2022 r., 

 przypomniał o zasadach pisania protokołów z posiedzeń komisji, 

 poinformował, że następna sesja Rady Dzielnicy odbędzie się 22 lutego 2022 r., o ile nie 

będzie konieczna zmiana uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy na 2022 rok w zakresie środków przeznaczonych 

na druk gazetki lokalnej. 

Pawel Kowalski  poinformował, że Komisja Infrastruktury będzie przygotowywać projekt 

uchwały w sprawie posadowienia na terenie dzielnicy ławek i stojaków na rowery 

i zaapelował o kierowanie do komisji propozycji w tym zakresie. 

Grzegorz Bała poinformował o inicjatywie podjętej wraz z radnymi Marzeną Garzeł i Iwoną 

Kubacką oraz mieszkańcami, mającej na celu przywrócenie walorów wypoczynkowych oraz 

widokowych lasu położonego wzdłuż ul. Olszanickiej pomiędzy osiedlami Chełm 

i Olszanica. Zgodnie z informacja radnego w sprawę zaangażował się również inspektor 

Zarządu Zieleni Miejskiej. 

Poinformował, że w związku z nieuwzględnieniem kilku ważnych uwag mieszkańców 

złożonych do projektu mpzp obszaru „Zakamycze” (uwagi w zakresie proponowanej 

klasyfikacji ul. Głogowiec oraz w zakresie zmiany przeznaczenia działek, które w projekcie 

planu są określone jako zieleń parkowo-krajobrazowa) planuje umówić się na spotkanie 

z Wiceprezydentem Miasta Jerzym Muzykiem. W dyskusji, jaka wywiązała się po 

wypowiedzi radnego Grzegorza Bały głos zabrali Szczęsny Filipiak, Andrzej Maria 

Hawranek, Grzegorz Bała, Marzena Garzeł. 

Krzysztof Kwarciak, jako członek zespołu który zajmuje się przygotowaniem Krakowa do 

ochrony przeciwpowodziowej, zwrócił się do zebranych o zgłaszanie spraw, którymi taki 

zespół powinien się zająć. 

Marcin Kapusta zapytał, czy są jakieś nowe informacje na temat przebudowy ul. Kościuszki, 

szczególnie w kontekście środków, jakie miasto ma otrzymać w związku z organizacją 

igrzysk europejskich. 



Szczęsny Filipiak poinformował o planowanych spotkaniu (on-line) z udziałem 

przedstawicieli Zarządu Dróg Miasta Krakowa, Rady Dzielnicy VII oraz wykonawcy prac 

związanych z przebudową ul. Królowej Jadwigi. Spotkanie odbędzie się w środę 2 lutego br. 

o godz. 17.30. Zwrócił się do przewodniczącego Komisji Infrastruktury o zebranie 

ewentualnych pytań od mieszkańców, które będą mogły być zadane podczas tego spotkania. 

Witold Górny stwierdził, że zgodnie z jego wiedzą przebudowa ul. Kościuszki nie ma 

jednoznacznego powiązania ze środkami, jakie miasto ma otrzymać w związku z igrzyskami 

europejskimi. W dalszej części wypowiedzi wymienił listę ulic w dzielnicy, na których 

planowane jest wykonanie nakładek w ramach tych właśnie środków (w 2022 r.: 

al. Krasińskiego na odcinku od al. Focha do ul. Dunin-Wąsowicza wraz modernizacją peronu 

przystankowego przy kinie Kijów, ul. Kraszewskiego na odcinku od ul. Senatorskiej do 

ul. Fałata wraz z naprawą fragmentów chodników, ul. Zakamycze na odcinku od ul. Rzepichy 

do ul. Za Skłonem, ul. Orla na odcinku wraz z naprawą chodników na odcinku od ul. Księcia 

Józefa do ul. Wolskiego i od ul. Wolskiego do obserwatorium już tylko nakładka, 

ul. Rzepichy na odcinku od ul. Chełmskiej do ul. Orlej, ul. Olszanicka na odcinku od ronda 

w Chełmie do ul. Kosmowskiej, ul. Królowej Jadwigi na odcinku od ul. Nad Zalewem do 

ul. Junackiej, w 2023 r.: ul. Włóczków, ul Kałuży, ul. 28 Lipca 1943 r.). 

Krzysztof Kwarciak zwrócił uwagę, że póki co miasto na razie podpisało tylko list intencyjny 

w sprawie igrzysk, więc o gwarancjach finansowych jako takich za wcześnie mówić. 

Jakub Markowski poinformował o niezadowoleniu mieszkańców ul. Okrąg wobec 

rozstrzygnięcia mpzp obszaru „Bielany”. Zapytał również o to, czy jest odpowiedź w sprawie 

słupków przy ul. Kościuszki. 

Julia Mach zapytała o sprawę nakładki na ul. Podłącze. Witold Górny stwierdził, że sprawa 

jest prawdopodobnie związana w budowa kanalizacji i zwróci się w tej sprawie do 

Wodociągów o przedstawienie planu działań. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.23 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 
 

 

 


